

موضوع تعبير عن شخصية عظيمة بالانجليزي، فهناك كثير من الشخصيات التي كان لها بصمتها وأثرها في المجتمع، فوضعت بصمة لا مثيل لها ولا مساو لها، وفيما يلي اخترنا لكم إحدى هذه الشخصيات لتكون موضوعًا متكامل العناصر، إليكم موضوع تعبير عن هذه الشخصية.

مقدمة موضوع تعبير عن شخصية عظيمة بالانجليزي

كل إنسان يقاس في هذه الحياة بحسب عمله وبحسب ما يقدمه للآخرين، فالبعض يمرّ في هذه الحياة مرور الكرام دون أثر يذكر، وأمّا الشخصيات العظيمة فإنّها تترك بصمة لا تمحى مهما تقدّم الزمن، وإن لم تكن موجودة وأصبحت غائبة عن الحياة، ولعلّ أبرز الشخصيات وأكثرها عظمةً هي شخصية النبي محمد صلى الله عليه وسلم.

Every human being is measured in this life according to his work and what he offers to others. Some people pass through this life unnoticed without any significant impact. As for the great personalities, they leave an indelible mark no matter how much time passes, even if they do not exist and have become absent from life. Perhaps the most prominent and great personalities are It is the personality of the Prophet Muhammad, may God bless him and grant him peace.

عرض موضوع تعبير عن شخصية عظيمة بالانجليزي

فيما يلي أبرز المعلومات المتعلقة بشخصية النبي محمد صلى الله عليه وسلم:

نسب النبي محمد صلى الله عليه وسلم وولادته

لقد كان النبي الكريم عليه أفضل الصلّاة وأتمّ التسليم أظهر الناس نسبًا، وأشرفهم فضلًا ومكانة، فهو محمد بن عبد الله بن عبد المطلب بن هاشم بن عبد مناف بن قصي بن كلاب بن مرة بن كعب بن لؤي بن غالب بن فهر بن مالك بن النضر بن كنانة بن خزيمة بن مدركة بن إلياس بن مضر بن نزار بن معد بن عدنان.

The Noble Prophet, may God's prayers and peace be upon him, was the purest of people in lineage, and the most honorable in virtue and status. He is Muhammad bin Abdullah bin Abdul Muttalib bin Hashim bin Abdul Manaf bin Qusayy bin Kilab bin Murra bin Ka'b bin Luay bin Ghalib bin Fahr bin Malik bin Al-Nadr bin Kinana. Ibn Khuzaymah Ibn Mudrikah Ibn Ilyas Ibn Mudar Ibn Nizar Ibn Maad Ibn Adnan.

فقد تزوّج عبد الله من أمانة بنت وهب، ثمّ أنجبا النبي محمّد صلى الله عليه وسلم، وقد ولد النبي محمد في شهر ربيع الأول من عام الفيل، وقد ولد يتيمًا، فقد توفي والده وهو في بطن أمّه، فلم يره أبدًا.

Abdullah married Amina bint Wahb, and then they gave birth to the Prophet Muhammad, may God bless him and grant him peace. The Prophet Muhammad was born in the month of Rabi' al-Awwal in the Year of the Elephant, and he was born an orphan, as his father died while he was in his mother's womb, so he never saw him.

حياة النبي محمد صلى الله عليه وسلم قبل النبوة

عاش النبي محمّد في كنف والدته، وكانت مرضعته حليلة السعدية، وبعد أن توفيت أمّه في عمر الست سنوات كفله جدّه عبد المطلب، فعاش في كنفه وتحت رعايته، ثمّ توفي جدّه وهو في الثامنة من عمره، فانتقل للعيش مع عمّه أبي طالب.

The Prophet Muhammad lived under the care of his mother, and his wet nurse was Halima al-Saadia. After his mother died at the age of six years, his grandfather Abdul Muttalib sponsored him, so he lived in his care and under his care. Then his grandfather died when he was eight years old, so he moved to live with his uncle Abu Talib.

وقد عمل عليه السلام برعي الأغنام، كما عمل بالتجارة، وقد كان ذلك عندما سمعت خديجة بنته خويلد عن أمانته وصدقه، وكان لها مالٌ وفير، فقررت أن تؤمنه على التجارة في أموالها، ثم تزوجا بعد ذلك.

He, peace be upon him, worked in herding sheep, and he also worked in trading. This was when Khadija bint Khuwaylid heard about his honesty and sincerity, and she had abundant money, so she decided to entrust him to trade with her money, and then they got married after that.

نزول الوحي إلى النبي محمد صلى الله عليه وسلم

نزل الوحي على النبي محمد صلى الله عليه وسلم وهو في سنّ الأربعين، وقد كان أول نزول للوحي في غار حراء، إذ كان النبي يختلي بنفسه هناك ليتفكر في خلق الله ويلجأ إلى الله بعيداً عن المعاصي.

The revelation came to the Prophet Muhammad, may God bless him and grant him peace, when he was forty years old. The first revelation was in the Cave of Hira, as the Prophet used to isolate himself there to contemplate God's creation and seek refuge in God away from sin.

ثم بدأ النبي محمد صلى الله عليه وسلم بالدعوة إلى الله تعالى سرّاً، فبدأ بأهل بيته وأصحابه الأقربيين، ثم بعد ذلك أصبحت الدعوة جهريّة، فدعا قومه وقريش وجميع المسلمين.

Then the Prophet Muhammad, may God bless him and grant him peace, began to call to God Almighty secretly, starting with his family and closest companions. Then after that, the call became public, so he called his people, the Quraysh, and all Muslims.

لكنّ قريش لم يعجبها أمر النبي فحاربته وحاربت كلّ من أسلم، وكذلك قاطعته والمسلمين، ومن ثمّ هاجر النبي إلى المدينة مع أصحابه لإتمام أمر الله ونشر الدعوة الإسلامية.

But the Quraysh did not like the Prophet's order, so they fought him and everyone who converted to Islam, and also boycotted him and the Muslims. Then the Prophet migrated to Medina with his companions to complete God's command and spread the Islamic call.

صفات النبي محمد صلى الله عليه وسلم

لقد كان النبي محمد صلى الله عليه وسلم صادقاً لا يكذب أبداً، وكانت تلك سمته مع المسلمين وغير المسلمين، وقد كان سمحاً بحسن المعشر، فقد كان يعفو عن الناس ما استطاع، وكان كريماً معطاءً جواداً، لا يبخل على الناس في شيء.

The Prophet Muhammad, may God's prayers and peace be upon him, was honest and never lied, and that was his characteristic with Muslims and non-Muslims. He was tolerant and good-natured. He would forgive people as much as he could, and he was generous, generous, and generous, not stingy with people in anything.

ولم تجعله النبوة متكبرًا، بل كان أشدَّ الناس تواضعًا، وكان لسانه لا يخرج منه إلا الكلام الطيب، وكان يحترم الكبير ويعطف على الصغير، فكان عليه السَّلام خير أسوة للبشر أجمعين.

The prophecy did not make him arrogant. Rather, he was the most humble of people, and only good words came out of his tongue. He respected the elders and was kind to the young, so he, peace be upon him, was the best role model for all mankind.

وفاة النبي محمد صلى الله عليه وسلم

توفي النبي محمد صلى الله عليه وسلم في الثاني عشر من ربيع الأول من السنة الحادية عشر للهجرة، وقد تركت وفاته ألمًا كبيرًا لدى المسلمين، لكنهم أخيرًا أفاقوا إلى أمر الله وسلّموا بأنَّ هذا هو المصير المحتوم لكلِّ إنسان.

The Prophet Muhammad, may God bless him and grant him peace, died on the twelfth of Rabi' al-Awwal of the eleventh year of the Hijra. His death left Muslims with great pain, but they finally woke up to God's command and accepted that this is the inevitable fate of every human being.

خاتمة موضوع تعبير عن شخصية عظيمة بالانجليزي

وهكذا كان النبي محمد قد ولد عظيمًا وعاش كريمًا ومات عظيمًا، فقد كان خير الناس للأمة وخير من أخرجته الله تعالى لهجاية الناس، فبه تحوّلت الحياة إلى جنة، وبه عرفت سبل الرشاد.

Thus, the Prophet Muhammad was born great, lived honorable, and died great. He was the best of people for the nation and the best of those whom God Almighty brought forth to excite people. Through him, life was transformed into paradise, and through him the paths of guidance were known.